

請閣下將已簽署的家長同意書，於 2025 年 11 月 28 日（星期五）或之前透過電郵傳送至 cfd@ayp.org.hk。

Please return the signed parent consent form to cfd@ayp.org.hk on or before 28 November 2025 (Friday).



家長同意書（適用於未滿十八歲之參加者）
Parental Consent Form for Participants under the Age of 18

作為參加者的家長／監護人，本人已清楚「中銀人壽圖入城野定向挑戰賽2026 | AYP65周年特別呈獻」之活動內容，並確認及同意敝子弟 (子女姓名) 之健康情況適宜參與上述項目。

As the parent / guardian of the participant, I certify that I have acknowledge the content of "BOC Life Wild in the City Orienteering Challenge 2026 | AYP 65th Anniversary Proudly Presents". I hereby acknowledge and agree that the health condition of (child's name) is suitable for participation in the above-mentioned event.

家長/監護人姓名
Parent/Guardian's Name:

日期
Date:

家長/監護人緊急聯絡電話
Parent/Guardian's
Emergency Contact No.:

家長 / 監護人簽署
Parent/Guardian's Signature: